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Missä käytännön töissä olen ollut?



Miksi ylipäänsä väitellä?



Mistä väittelin?



Mistä lähdin liikkeelle? 



Mihin päädyin?



Onko siitä ollut mitään hyötyä?



Kiitos!


